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Mersin üniversitesi 

Dış Paydaş Toplantısı  

Görüş, Öneri Ve Beklentiler 

 

Toplantı Tarihi ve Saati : 18.12.2019 / 10.30 

Toplantı Yeri  : Rektörlük Binası Senato Odası 

Katılımcılar  : 

Prof.Dr. Ahmet Çamsarı (Rektör) 

Prof.Dr. Mehmet İsmail Yağcı (Rektör Yard.) 

Prof.Dr. Zeki Yarar (Kalite Yönetimi Koordinatörü) 

Vedat Güngör (Genel Sekreter) 

Bedrettin Güneş (Büyükşehir Belediyesi, Daire Başkanı) 

Hasip Hayırlıoğlu (Çukurova Kalkınma Ajansı) 

Yusuf Ünger (Akdeniz Belediyesi) 

Hürrem Betül Levent Erdal (Mezitli Belediyesi/Strateji Geliştirme Müdürü) 

Şeyda Gülden (Toros Belediyesi) 

Cafer Karabulut (Yenişehir Belediyesi / Başkan Yard.) 

Murat Sakuçoğlu (Yenişehir Belediyesi / Başkan Yard.) 

Elif Gökçay Bilici (Mersin Ticaret ve Sanayi Odası / Kalite Müdürü) 

Korer Özbenli (Mersin Deniz Ticaret Odası / Genel Sekreter) 

Fatma Türkan Özkan (Akdeniz Ziraat Odası / Danışman) 

Duygu Hıdıroğlu (Mersin Girişimci İşkadınları Derneği / GYK Üyesi) 

Alper Girgeç (Mersin Girişimci İşadamları Derneği / Danışman) 

Zuhal Uzsuz (Mersin Ticaret Borsası / Kalite Yönetim Temsilcisi) 

Ali Günaştı (Mersin Serbest Muhasebeci ve Mali Müşavirler Odası / Bakan Yard.) 

Cem Kurtçu (TRT Çukurova Müdürlüğü (Yap.ve Yay.Gör) 

Suat Karlıdağ (İşkur Mersin İl Müdürlüğü) 

Dila İlhan (Mersin teknoloji Geliştirme Bölgesi) 

Murat Hocagil (Mersin Tarım-Gıda İhtisas Teknoloji Geliştirme Bölgesi) 

Hakan Arslan (Mersin Üniversitesi Geliştirme Vakfı / Başkan) 

Seyfettin Atar (TMMOB-Elektrik Müh.Odası / Başkan Yard.) 

Sibel İnandı (Mersin Sanayici ve İş İnsanları Derneği) 

Prof.Dr. Nüzhet İkbal Türker (MEÜ Kalite Komisyonu Üyesi) 

Prof.Dr. Göknil Nur Koçak (MEÜ Kalite Komisyonu Üyesi) 

Doç.Dr. Erkan Aktaş (MEÜ Kalite Komisyonu Üyesi) 

Doç.Dr. Seyran Bozkurt Babuş (MEÜ Kalite Komisyonu Üyesi) 

Doç.Dr. Önder Sünbül (MEÜ Kalite Komisyonu Üyesi) 

Doç.Dr. Havva Duygu Bilgen (MEÜ Kalite Yönetimi Koordinatörlüğü Üyesi) 

Öğr.Gör. Şahap Barlas (MEÜ Kalite Komisyonu ve Kalite Yönetimi Koordinatörlüğü Üyesi) 

Öğr.Gör. Serdar Şen (MEÜ Kalite Komisyonu ve Kalite Yönetimi Koordinatörlüğü Üyesi) 

Öğr.Gör. Fahri Mete Yavuz (MEÜ Kalite Yönetimi Koordinatörlüğü Üyesi) 

Öğr.Gör. Özlem Körbahti (MEÜ Kalite Yönetimi Koordinatörlüğü Üyesi) 

Strateji Gel. Dai. Bşk. Sadullah Nasanlı (MEÜ Kalite Komisyonu Üyesi) 

Bilg.işlt. Emel Yüce (MEÜ Kalite Yönetimi Koordinatörlüğü) 

Şenel Çobaner ((MEÜ Kalite Yönetimi Koordinatörlüğü) 
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Toplantıya katılan bütün kurum ve kuruluşlar Üniversite ile yapılacak tüm faaliyetlerde işbirliğine 

hazır olduklarını belirtmiş olup, görüş ve önerilere aşağıda yer verilmiştir. 

 

 

PAYDAŞLARIN GÖRÜŞ, ÖNERİ VE BEKLENTİLERİ 

 

MERSİN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 

 2-3 yıl içerisinde faaliyete geçmesi planlanan Çukurova Havaalanı ve Mersin-Antalya karayolunun 

tamamlanması sonucu ortaya çıkacak gelişmelere kentin hazırlanması için Üniversitede destek 

vermeli.  

  Büyükşehir Belediyesi tarafından Üniversitenin kampüs alanlarında Wi-Fi hizmeti verilmesi 

planlanıyor. 

 2020 yılında şehir hastanesine ve üniversiteye ringler oluşturacak şekilde raylı sistem çalışmalarına 

başlanacak. Güzergah için Kız yurduyla ilgili 4-5 noktada çalışma yapılıyor.  

 Üniversitede çok başarılı olan öğrencilerin (her bölümde ilk üçe giren) istihdamı ile ilgili sorunlarını 

çözmek için çalışmalar yapılıyor. Her bölümden ilk üçe giren öğrencilerin istihdamına yönelik 

çalışmalar olabilir.  

 Mimarlık Fakültesi öğretim üyesi Doç. Dr. Nida NAYCI’nın kentsel dönüşüm çalışmasını Büyükşehir 

olarak dikkate değer buluyoruz. 

AKDENİZ BELEDİYESİ 

 Akdeniz Belediyesi olarak imkanlarımız dahilinde her zaman işbirliklerine hazırız. 

 

Rektör: Engelliler ile ilgi bir birim yapan Akdeniz belediyesi ile yakın işbirliğimiz ortak projelerle 

devam etmekte ve yakın zamanda da Kalkınma Ajansı üzerinden bir projemizde olacak. Engellilere 

yönelik altyapı ve hizmetler konusunda 17 bayrak alarak birinci sırada yer alıyoruz. Bütün 

belediyelerimizden engellilere yönelik çalışmalarda katkı bekliyoruz. 

 

MEZİTLİ BELEDİYESİ 

 Kültür ve Sanat dönemi ilan edilen Mezitli Belediyesi’nde inovasyon ve teknoloji ile yaşayan kentler 

konularında proje temelli çalışmalar konusunda işbirliği yapılabilir.  

 Kente katkı sağlayan çalışmalarda yer alan akademisyenlerin bilgi ve deneyimlerinden yararlanmış 

olup, akademisyenlerin bu çalışmalara katılımını teşvik etmek ve hızlı hareket etmek açısından ilgili 

mevzuatlarda ve yönetsel yapılarda iyileştirmeler yapılabilir mi? 

 

Rektör: Dış paydaşlarla yapılan işbirliği konusunda çaba gösteren personele bir puantaj sistemi 

geliştirebiliriz. Danışmanlıklar arttırılabilir. 

 

TOROS BELEDİYESİ 

 Stratejik planında turizmi geliştirmeye yönelik çalışmalara öncelik veren Toros Belediyesi bu konuda 

Üniversite ile fikir alış verişinin yapılacağı toplantılar sık aralıklarla düzenlenebilir. 

 Hayata geçirmek istediğimiz sosyal hizmet projelerinde Üniversiteden destek almak isteriz. 

 



 

 

3 

YENİŞEHİR BELEDİYESİ 

 Eğitim sektörünün yoğun olduğu Yenişehir Belediyesinde eğitim, kültür ve sanata destek 

konularında Üniversite İle işbirliği yapılabilir.  

 Almanya’daki kardeş şehrimizde yapılan çalışmalarda sağlık sektöründe ara eleman açığının olduğu 

tespit edilmiş. Bu konuda kardeş şehirde ki yükseköğretim kurumları ve/veya ilgili kurumlarla 

Mersin Üniversitesi arasında işbirliği protokolleri yapılabilir.  

 Avrupa’nın ihtiyaç duyulan hizmet ve üretim altyapısı için Yenişehir belediyesi bölgesinde “Hizmet 

İhracatı” yapılabilecek yapılandırılmalara gidilmeli. Bu konuda Üniversite ile ortak çalışmalar 

yapabiliriz.  

 Sağlık Turizmi konusunda çalışmalar yapılarak ekonomik getiriler sağlanabilir.  

 Tamamlanmak üzere olan yaşlı bakım merkezinde yeni bir model uygulanabilir. 

 Yenişehir Belediyesi sınırları içerisinde kalan tarihi mekânların restorasyonu konusunda Üniversite 

ile birlikte hareket edebiliriz.  

 Dünyada kendi alanında başarı sağlamış vatandaşlarımızdan da destek alarak aylık bilgilendirme 

toplantıları yapmayı planlıyoruz. Bu toplantılarda özellikle Dünyada teknoloji alanında ki gelişmeler 

konusunda Anadolu Liseleri ve Fen Liselerinde bilgilendirme ve eğitimlerle öğrencileri gelişmelere 

hazırlamayı planlıyoruz. 

 İnşaatı tamamlanan “Bilim ve Deney Merkezi” nin faaliyete geçmesi konusunda donanım ve maliyet 

konularında Üniversitenin görüşlerine ihtiyacımız var.  

 

Rektör:  

 Belediyelerimizden barınma sorunu öncelikli olmak üzere öğrencilerimizin sorunlarına 

yönelik çözümler bekliyoruz. 

 Tüm belediyelerin kardeş şehirlerinde bulunan yükseköğretim kurumları ile öncelikle 

Erasmus kapsamında işbirliği anlaşmaları yapılabilir. Sağlık turizmi başta olmak üzere yaşlı 

bakımı, sağlık sektörü ara elemanı ihtiyacı karşılanabilir. Yaşlı bakım merkezi ile Tıp 

Fakültemiz destek verebilir. 

 Bilgisayar Mühendisliği bölümümüz destek sağlayabilir. 

 

 

ÇUKUROVA KALKINMA AJANSI 

Kamu-Üniversite-Sanayi işbirliği kapsamında işyerlerine yapılan ziyaretlerde Üniversite ile sanayi bir araya 

getirilmeye çalışılıyor. Bu konuda ki etkin işbirliğimiz devam etmektedir.  

 

Rektör: Mersin’in genel olarak turistik ve arkeolojik yerlerin toplu olarak değerlendirildiği sağlık ve 

inanç turizmine de katkı sağlayacak bir Global Turizm Projesi hazırlığı içindeyiz. Valilik ve tüm 

belediyelerimizin katılımıyla ortak proje olarak hazırlanabilir.  

 

 

MERSİN TİCARET VE SANAYİ ODASI  

 Üniversite sanayi işbirliğinin arttırılmasını, bu konuda İleri Teknoloji Eğitim, Uygulama ve Araştırma 

Merkezi (MEİTAM) tanıtımına daha fazla önem verilmeli. MEİTAM tarafından yapılan analizler 

hakkında sanayi bilgilendirilmeli. 
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MERSİN DENİZ TİCARET ODASI 

 Üniversite tarafından güncel konularda (kıta sahanlığı, Kanal İstanbul) sempozyum ve paneller 

düzenlenmeli. 

 320 km sahili şeridi olan Mersin’de sahil ve deniz, liman dışında endüstriyel boyutuyla 

kullanılamıyor. Üniversite ile denizin endüstriyel boyutunu ortaya çıkaracak çalışmalar 

yapılmalı. 

 

Rektör:  

 Bu konuda Denizcilik Fakültesi, Su Ürünleri Fakültesi ve İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi ile 

ortak projeler yapılabilir. 

 

MERSİN GİRİŞİMCİ İŞADAMLARI DERNEĞİ 

 Üniversite ile işbirliğine Girişimcilik limanı ile katkıda bulunuyoruz.  

 Üniversite’nin kentle bütünleşmesi konusundaki yetersizlik,  bazı birimlerin kent içindeki tarihi 

binaları kullanmasıyla giderilebilir. 

 Üniversitenin kabiliyetleri hakkında kentin daha çok bilgi sahibi olması için iletişim kanalları 

arttırılmalı.  

 Üniversitede üretilen bilginin halka ulaştırılabilmesi amacıyla başlatılan Bilim Cafe projesi 

kapsamında Mersin Üniversitesi’ne de yer vermek istiyoruz.  

  

MERSİN GİRİŞİMCİ KADINLAR DERNEĞİ 

 Kadın girişimciliğini arttırmak için çalışıyoruz.   

 

Rektör: Kadın yönetici konusunda en iyi kurumlardan biri olan Üniversitemizde bu konu ile ilgili 

Dernek tarafından bir çalışma yapılabilir.  

 

SERBEST MUHASEBECİLER VE MALİ MÜŞAVİRLER ODASI 

 Bilirkişilik ve mali konkordato gibi konularda eğitim talep ediyoruz.  

 

Rektör: Sürekli Eğitim merkezimiz aracılığıyla ihtiyaç duyulan konularda eğitimler verilebilir.  

 

TMMOB ELEKTRİK MÜHENDİSLERİ ODASI 

 Meslek odalarında “iç eğitmen” sağlanması konusunda Üniversiteden destek bekliyoruz. 

 Mühendislikle ilgili sempozyumlara destek vermeye devam ediyoruz. Bu tür sempozyumların kentin 

tüm unsurları tarafından desteklenmesini önemsiyoruz. 

 İntörn mühendislik ve staj uygulamalarına destek veriyoruz.  

 İş bulma süreciyle ilgili bir platform oluşturduk. Bu platforma üniversiteyi katabiliriz. 
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Rektör:  

 Meslek odaları tarafından düzenlenen sempozyumlara ilgili akademisyenlerin davet edilmesini 

önemsiyoruz.  

 Konuyla ilgili olarak Kariyer Merkezimizle bağlantı kurulabilir. 

 

TRT ÇUKUROVA MÜDÜRLÜĞÜ 

 İletişim Fakültesi ile olan işbirliğimiz kapsamında staj konusunda MEÜ öğrencilerine öncelik 

veriyoruz.  

 Üniversitede üretilen tezler ve projelerle ilgili haber ve radyo programları yapılabilir. 

Rektör:  

 Yeni kurulan Kültür Merkezinde basın ve TRT için özel yer tahsisleri yapılacak. 

 

İŞKUR MERSİN İL MÜDÜRLÜĞÜ 

 Yakın zamanda İŞKUR Kampus uygulaması başlatılacak. 

 

MERSİN TİCARET BORSASI 

 Narenciye festivalinde Turizm Fakültesi Gastronomi Bölümü ve Konservatuvar ile işbirliği 

yapıyoruz.  

 

AKDENİZ ZİRAAT ODASI 

 İşbirliklerine her zaman hazırız. 

Rektör: Ziraat Fakültesinin kurulmasında Ziraat Odası’nın desteklerini bekliyoruz. 

 

MERSİN TARIM-GIDA İHTİSAS TEKNOLOJİ GELİŞTİRME BÖLGESİ 

 AGROPARK kurulmasına yönelik çalışmalar başlatıldı. Platformların etkin hale getirilmesi için 

tüm kurumlardan olduğu gibi Üniversitenin de desteğini bekliyoruz. 

 

Prof.Dr. Nüzhet İkbal Türker (Kalite Komisyonu Üyesi) 

 Bisiklet yolu uygulamalarının da yer aldığı “Aktif Sporlar Parkı” oluşturmayla ilgili projemiz var. 

Konuyla ilgili Büyükşehir ve Yenişehir Belediyelerine sunum yapılacak. 

 

Rektör: Projeye tüm belediyelerin katkı sağlamasını bekliyoruz. 

 


